
Πέμπτη 29 Οκτωβρίου 2015 
Αρ. πρωτ. 423 

Προς: Τους καθηγητές της Φ.Ε. 

Θέμα: Διοικητικός Απολογισμός περιόδου από 1-1-2015 έως και 28-10-2015 

Έκθεση Πεπραγμένων του Δ.Σ.  
του Συλλόγου Καθηγητών της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας 

1. Εφαρμόστηκε άμεση ενημέρωση των μελών μας για τις αποφάσεις των Συνεδριάσεων του 

Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε., των Συνεδριάσεων του Δ.Σ. της Φ.Ε. στις οποίες εκλήθη ο εκπρόσωπός 

μας, καθώς και των συναντήσεων των εκπροσώπων του Δ.Σ. με τον Γ. Γραμματέα, την 

Επόπτρια, και τον Οικονομικό Διευθυντή της Φ.Ε.  

2. Καταγγέλθηκε στη νέα ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας ότι η Φιλεκπαιδευτική Εταιρεία από 

τον Ιούλιο του 2010 έχει προβεί επανειλημμένα τόσο σε μονομερείς μειώσεις των τακτικών 

αποδοχών των εκπαιδευτικών της Φ.Ε., όσο και σε περικοπές που αφορούν τη μη καταβολή 

σε αυτούς των Δώρων Χριστουγέννων και Πάσχα και επιδομάτων Αδείας. Οι καταγγελίες 

αυτές έγιναν διότι οι μονομερείς μεταβολές των όρων εργασίας μας είναι μη σύννομες και 

αντίθετες τόσο στην κείμενη νομοθεσία όσο και στην πάγια διαμορφωμένη πρακτική. 

3. Κατατέθηκε ξανά στη νέα ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας αίτημα να διεξαχθεί με κάθε 

νόμιμο τρόπο οικονομικός έλεγχος της Φ.Ε., βάσει της παραγράφου 3 του άρθρου 2 του 

Ν.682/1977 (απόφαση Γ. Συνέλευσης της 2ας Δεκεμβρίου 2013).  

4. Έγινε αίτημα στη νέα ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας για απόσυρση α) της παραγράφου Ζ 

του Ν.4254_ΦΕΚ_ Α_ 85_7-4-2014 «Μέτρα στήριξης και ανάπτυξης της ελληνικής 

οικονομίας στο πλαίσιο εφαρμογής του Νόμου 4046/2012 και άλλες διατάξεις» και β) των 

παραγράφων 15 και 16 του άρθρου 47 του Νόμου 3848/19-05-2010. 

5. Έγινε διαμαρτυρία στα αρμόδια Υπουργεία, στους Βουλευτές της Ελληνικής Βουλής, αλλά 

και στις Επιτροπές Παιδείας των Κομμάτων, για την ενδεχόμενη επιβολή συντελεστή Φ.Π.Α. 

23% στα δίδακτρα των Ιδιωτικών Σχολείων, καθώς και αίτημα απόσυρσης του μέτρου. 

6. Έγιναν συναντήσεις εκπροσώπων μας για τα εργασιακά και οικονομικά θέματα που αφορούν 

στους εκπαιδευτικούς της Φ.Ε. με φορείς του Υπουργείου Παιδείας και των Διευθύνσεων 

Εκπαίδευσης, που σχετίζονται με τα Σχολεία της Φ.Ε.  

7. Καταγγέλθηκαν, επανειλημμένα, σε όλους τους αρμόδιους φορείς όλες οι προηγούμενες 

βλαπτικές μεταβολές του μισθού μας. Καταγγέλθηκε στην Επιθεώρηση Εργασίας και έγινε 

παράσταση διαμαρτυρίας με τον Νομικό μας Σύμβουλο η περικοπή του Δώρου του Πάσχα 

2015. Επίσης, έγινε καταγγελία της περικοπής του Επιδόματος Αδείας του 2015. Η 

παράσταση διαμαρτυρίας θα γίνει την Τετάρτη 18 Νοεμβρίου  2015. 

8. Κατατέθηκε ερώτημα στο τμήμα Επιθεώρησης Εργασίας, υποδεικνύοντας μη σύννομες τις 

εκτός ωραρίου εργασίας απασχολήσεις εκπαιδευτικών άνευ αμοιβής. 

9. Συνεχίστηκαν οι κοινές συνεδριάσεις με το Δ.Σ. του Σ.Δ.Ν.Φ.Ε. καθώς και η κατάθεση 

εγγράφων από κοινού σε αρμόδιους φορείς. 



10.  Έγινε Κοπή πρωτοχρονιάτικης πίτας στα Σχολεία της Φ.Ε στην Αθήνα και στη 

Θεσσαλονίκη. 

11. Εκπρόσωποι του Δ.Σ. συμμετείχαν στην τιμητική εκδήλωση για τους αφυπηρετήσαντες 

Καθηγητές των Σχολείων μας, του έτους 2014, στα γραφεία της Διοίκησης, δίνοντας 

αναμνηστικό δώρο. 

12. Σε συνεννόηση με την Υπηρεσία Αιμοδοσίας του Νοσοκομείου «Αμαλία Φλέμιγκ» 

συνεχίστηκαν και έγιναν 4 αιμοληψίες για το Σύλλογό μας για τη διατήρηση της Τράπεζας 

Αίματος του Σωματείου μας (τον Μάρτιο και τον Οκτώβριο). 

13. Έγιναν προσφορές ασφαλιστικών καλύψεων των Ομίλων Metropolitan και ΥΓΕΙΑ -

ΥΓΕΙΑΝΕΤ σχετικών με την υγεία και παροχή δωρεάν καρτών υγείας  του ομίλου ΥΓΕΙΑ-

ΥΓΕΙΑΝΕΤ. 

14. Εξασφαλίστηκαν οικονομικές προσφορές εισιτηρίων θεατρικών παραστάσεων.  Η 

προσπάθεια συνεχίζεται για ακόμα περισσότερες παραστάσεις.  

15. Έγινε Τακτική Γενική Συνέλευση του Συλλόγου μας, με θέμα τον Διοικητικό Απολογισμό 

του Δ.Σ. από 13-11-2013 έως 31-12-2014 και τον Οικονομικό Απολογισμό του Δ.Σ. από 5-11-

2013 έως 31-12-2014. όπου εγκρίθηκαν ομόφωνα τόσο ο Διοικητικός, όσο και ο Οικονομικός 

Απολογισμός του Δ.Σ. για τις προαναφερθείσες περιόδους.  

16. Κατατέθηκε αίτημα στη Φ.Ε. να γίνει κοινωνιολογική, και όποια άλλη έρευνα χρειάζεται, 

με υποκείμενα παρατήρησης γονείς και μαθητές όλων των Σχολείων της Φ.Ε., για το γεγονός 

της διαρροής των μαθητών σε άλλα Ιδιωτικά Σχολεία, που πολλές φορές είναι και ακριβότερα.  

Επίσης ζητήθηκε να διερευνηθεί η θέσπιση κινήτρων (εκπαιδευτικών, οικονομικών κ.ά.) για 

προσέλκυση μαθητών στα Σχολεία της Φ.Ε. 

17. Έγιναν γραπτά αιτήματα προς τις Διευθύντριες και τους Διευθυντές των Σχολείων της Φ.Ε. , 

ώστε εν όψει της εκπόνησης των τελικών Ωρολογίων Προγραμμάτων 2015-2016 των Σχολείων 

της Φ.Ε., να εφαρμοσθούν αποφάσεις που απορρέουν από διατάξεις της εκπαιδευτικής 

νομοθεσίας. 

18. Έγινε αίτημα επιστροφής του ποσού των 60€ για κρατήσεις Ε.Λ.Ι.Γ.Ε (μετά την κατάργησή 

του) στους εκπαιδευτικούς με παιδιά που φοιτούν στα Σχολεία της Φ.Ε. 

19. Έγινε αίτημα επιστροφής του ποσού των 200€ το οποίο μη σύννομα η Φ.Ε. εισέπραττε από 

τους εκπαιδευτικούς της ,ενώ δεν είχε θεσπίσει δίδακτρα για τα παιδιά τους.  

20. Έγιναν αλλεπάλληλα αιτήματα για συνάντηση των εκπροσώπων του Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. με τον 

Πρόεδρο και το Διοικητικό Συμβούλιο της Φ.Ε. τα οποία δεν ικανοποιήθηκαν.  

21. Έγινε γραπτό αίτημα στην Επόπτρια των Σχολείων μας, για τριμερή συνάντηση (Διοίκησης, 

Εκπαιδευτικών, Γονέων και Κηδεμόνων), αποτίμησης της 3ετους εφαρμογής 8ώρου Ω.Π. στα 

Σχολεία της Φ.Ε. 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 
Εκ μέρους του Δ.Σ. 

 
 
 
 
 
 
 
Υ.Γ. Υπάρχει σωρεία ενεργειών στις οποίες προέβη το Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. και για τις οποίες έχετε 

λάβει αναλυτική ενημέρωση. Επιλέχθηκαν για την Έκθεση Πεπραγμένων οι πιο σημαντικές. 


